

Strandbjerggårds Grundejerforening

ORDENSREGLER FOR OMRÅDET

1. Der må ikke foretages handlinger, der ved lugt, røg, støj eller på anden måde er til ulempe for andre grundejere.
2. Der skal udvises forsigtighed ved kørsel i området. Maks. 20 km/t.
3. Der må ikke efterlades affald hverken på stranden eller på fællesarealet.
4. Græsslåningsmaskiner og andre støjende maskiner til den løbende vedligeholdelse må ALLE DAGE kun benyttes i disse tidsrum; kl.10.00-12.00 og kl. 14.00-18.00.
5. Fiskeri fra badebroen er ikke tilladt.
6. Hunde skal føres i snor i hele området. Hunde er ikke tilladt på badebroen.
7. Eventuelle udlejere skal gøre sine lejere bekendt med indholdet i dette reglement.

RULES FOR THE AREA

1. No activities that can cause smell, smoke and noise and the like that can bother other landowners.
2. Take care when driving in the area. Max 20 km/h.
3. Do not leave any kind of waste on the beach or in the area nearby.
4. Lawn mowers, and other noisy machines, may only be used in the following periods of time; between 10.00 and 12.00, and 14.00 and 18.00.
5. Fishing from the bathing bridge is not allowed.
6. Dogs must be leashed. Dogs are not allowed on the bathing bridge.
7. Landlords must make their tenants aware of the contents of these regulations.

REGELN FÜR DAS GEBIET

1. Es ist nicht erlaubt, Aktivitäten zu unternehmen, die durch Geruch, Lärm oder ähnliches andere Besitzer stören.
2. Vorsicht beim Autofahren geboten. Max. 20 km/h.
3. Es ist nicht erlaubt, Abfälle weder am Strand noch auf den gemeinschaftlichen Flächen nach sich zu lassen.
4. Rasenmäher und andere geräuschvollen Maschinen dürfen nur im Zeitraum von 10.00-12.00 Uhr und 14.00-18.00 Uhr verwendet werden. Dies gilt für alle Wochentage.
5. Angeln von Badesteg ist nicht erlaubt.
6. Hunde sollen an der Leine geführt werden. Hunde am Badesteg sind nicht gestattet.
7. Die Vermieter sollen seinen Mietern mit den obenerwähnten Vorschriften bekannt machen.